
Požiadavky a odpovede zo zasadnutia VMČ JUH z 03.06.2024 
 

ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

3908 
poslanec p. Bohuš: sa pýta na termín realizácie umiestnenia 2 ks lavičiek na 
ulici Šmidkeho pri BD č. 4 a č. 6 v zmysle odpovede na požiadavku s ID 3254 Jaroš Roman, Ing. 

Lavičky sú objednané u dodávateľa, po dodaní budú namontované. 
Predpokladaný termín montáže je v júli tohto roka. 

V procese - 
naplánované 

3909 

poslanec p. Bohuš: predkladá prosbu občanov bytového domu na adrese 
Halašu č. 2711/12, ktorí žiadajú o zriadenie, prípadne rekonštrukciu prechodu 
od uvedeného bytového domu smerom ku schodom a  k ihrisku vedľa ich 
bytového domu, nakoľko ho vyžívajú predovšetkým starší občania, ktorých žije 
v tomto dome nemálo (práve predovšetkým postarší pôvodní občania, z čoho 
vyplýva aj ich rozhodnutie zriadiť výťah v tomto bytovom dome, kde doteraz 
nikdy nebol) a nepovažujú ten terajší prechod za dostatočne bezpečný, 
nakoľko tam už zopár drobnejších úrazov vzniklo, tak aby sa budúcnosti 
nestalo niečo horšie. 

Mlynčeková Adriana Ing. 
arch. 

Nie je to tak dávno, čo sa pre tento vchod robil nový bezbariérový chodník (hlavne pre starších) 
smerom k  ul. Halašu č.10. Rovnako sa rekonštruovali schody prepoj Saratovská spodná Halašu. 
Vychodené chodníky smerom ku ihrisku a ani ku schodom bezbariérové nebudú (keďže obidve 
trasy vedú taktiež ku schodom), keď niekto chce pokračovať na schody, tak môže vyjsť po 
jestvujúcom schodisku od vchodu č. 12 a napojiť sa tak na schody ku ihrisku alebo na Saratovskú. 
Je nemysliteľné zoficiálniť každý vychodený chodník a vyrezávať dieru v novom zábradlí. Okrem 
iného si popri schodoch skracujú cestu smerom z kopca cyklisti. Otázka prístupových chodníkov by 
sa mala týkať všetkých vchodov, čo je otázka finančných prostriedkov v rozpočte mesta. 

Zatvorené 
(nie je v 
rozpočte) 

3910 

občan p. Bednárik: "Prosím o vyriešenie problému s mestskou zeleňou v 
blízkosti nášho bydliska. Na ulici Mateja Bela pri komunikácii ku vchodu č. 25 
boli v minulosti vysadené štyri gaštany. Pred viacerými rokmi jeden vyschol, tak 
bol odstránený - bez náhrady. Asi pred tromi rokmi vyschol ďalší, ten tam stojí 
dodnes. Čo sa týka ďalšieho, tej je už spolovice suchý, takže nám zostal jediný 
zdravý strom, ktorý robí tieň na príjazdovej ceste. Všimol som si, že nedávno 
na Soblahovskej ulici bolo dosadených veľa nových stromov ako náhrada za 
vyschnuté. Takže by som bol veľmi rád, ak by zodpovední pracovníci upriamili 
pozornosť aj na našu ulicu." 

Jaroš Roman, Ing.; 
Ďuďáková Mária Bc. 

Suchý strom odstránime, umiestnenie náhradnej výsadby budeme navrhovať na ÚSaŽP. V procese - 
naplánované 

3911 

predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "V nadväznosti na stretnutie vo veci 
uskutočnenia niektorých bezpečnostných opatrení v priestoroch oploteného 
areálu KC Aktivity, ktoré sa uskutočnilo dňa 22.11.2023 si dovoľujem požiadať 
MHSL o kontrolu plnenia stavu dohodnutých postupov a krokov v zmysle 
emailu zo dňa 22.11.2023 od pána riaditeľa MHSL Ing. Romana Jaroša. Malo 
dôjsť k nasledovným opatreniam: "V rámci prevencie proti vandalizmu 
navrhujeme osvetliť priestor. Tak to bolo kedysi aj nastavené, nachádza sa tu v 
súčasnosti nefunkčné osvetlenie. Navrhujeme skontrolovať jeho stav a obnoviť 
osvetlenie, ale efektívnejšie a lacnejšie a s nastavením na letné mesiace a iba 
večerné hodiny, netreba až do rána. Stojí za uváženie nainštalovať v dvoch 
bodoch na budove dva reflektory zapínajúce pohybový snímač." Prosím o 
stanovisko, či došlo, prípadne kedy dôjde k vykonaniu uvedených opatrení." 

Jaroš Roman, Ing.;  
Lisáček Benjamín, Ing. 

Priestor pri KC Aktivity je navrhnutý spolu s vnútroblokom na revitalizáciu, z toho dôvodu MHSL 
vykonalo v priestore iba úpravu zelene. Osvetlenie areálu KS je v kompetencii správy KS, nejedná 
sa o verejné osvetlenie. O obnove funkčnosti rozhodne správca KS. 

Zatvorené 

3912 

občianka p. Butašová: sa pýta na možnosť odklonenia dopravy dopravným 
značením z novopostavených BD na ulici Halalovka (staviteľ firma Monolit) tak 
aby využívali zjazd na Východnú ulicu “zadom” okolo BD Východná 29, 31, 33, 
a tak sa rozložila doprava, pretože po jednosmerke smerom na "starú" 
Halalovku už dnes ide veľká časť “starej” Halalovky. 

Jaroš Roman, Ing. 

Vzhľadom k plynulosti dopravy nie je vhodné obmedzovať napojenia siete miestnych komunikácií, 
pokiaľ to nie je naozaj nevyhnutné, napríklad z dôvodu šírkových parametrov komunikácií. Celá táto 
oblasť je Obytnou zónou, v ktorej je maximálna dovolená rýchlosť 20 km/h. V smere na Halalovku je 
tiež umiestnený spomaľovač, ktorý zabezpečuje okrem vynútenia zníženia rýchlosti aj čiastočné 
zníženie komfortu, ďalej nasleduje napojenie na hlavnú cestu, kde môže byť zvolený smer jazdy 
vpravo na Gen. Svobodu (toto napojenie by bolo po zapracovaní Vášho návrhu stratené). Tento 
smer jazdy, pokiaľ ho vodič od novopostavených bytových domov zvolí, má svoje obmedzenia už 
teraz. Za plynulejší prejazd bez obmedzení považujeme smer okolo bytových domov na Východnej. 
Nakoľko miestne cesty majú byť podľa zákona všeobecne prístupné a užívané ulice, nechávame 
rozhodnutie o využití napojenia na samotných vodičoch. 

Zatvorené 

3913 
predseda VMČ JUH, p. Gabriel: „Žiadam o obnovu vodorovného dopravného 
značenia (priechod pre chodcov) v blízkosti detského ihriska na lavičkovej ulici 
(48.870993, 18.041633).“ 

Jaroš Roman, Ing. 
Obnova značenia prechodu je naplánovaná v  mesiaci jún tohto roka. Zatvorené 

3914 
predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odstránenie nefunkčných a 
nebezpečne vyčnievajúcich kovových častí oplotenia na malom vstupe na 
betónovú plochu ihriska na Lavičkovej ulici." 

Jaroš Roman, Ing. 
Úprava na plote bola už zrealizovaná. Zatvorené 

3915 
predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odburinenie a orez porastu a 
kríkov v blízkosti altánku na Námestí Sv. Rodiny na Juhu." Jaroš Roman, Ing. 

Údržba zelene v tejto lokalite bola už realizovaná. Zatvorené 



ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

3916 

 

predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o orez drevín/kríkov prerastajúcich 
do priestoru cesty, ktoré zabraňujú využívaniu pozdĺžneho parkovania v lokalite 
Halalovka (48.872890, 18.048888)" 

Jaroš Roman, Ing. 
Zeleň v tejto lokalite bola orezaná. Zatvorené 

3917 
predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odburinenie/odstránenie náletov 
vyrastajúcich v dotyku s kotolňou v blízkosti lokality M.Bela 40 (48.873617, 
18.045862)“ 

Jaroš Roman, Ing. 
Odstránenie náletovej zelene bolo zrealizované. V procese - 

naplánované 

3918 
občan p. Mendel: upozorňuje na nesplnenie vlastného termínu plnenia 
týkajúceho sa orezu krovia pred vchodom BD Gen. Svobodu č. 11 (ID 
požiadavka 3821) 

Jaroš Roman, Ing. 
Termín koniec mesiaca máj nebol splnený z dôvodu posunov termínov kosenia vo verejnej zeleni kde 
bol nevyhnutne výkon personálu prenesený. Orez bude vykonaný do konca mesiaca jún . 

V procese - 
naplánované 

3919 

občan p. Mendel: sa pýta na možnosť obmedzenia záberu verejnej zelene v 
povoleniach pri obnove BD kde často krát zneužívajú pracovníci firiem verejnú 
zeleň na parkovanie osobných motorových vozidiel vo verejnej zeleni 

Múdra Hana, Ing.; 
Sedláček Peter,Mgr.; 
Ďuďáková Mária Bc. 

Záber spevnených plôch a verejnej zelene pri stavebnej činnosti sa vydáva zväčša za účelom 
uskladnenia materiálu, osadenia lešenia prípadne umiestnenia veľkoobjemového kontajnera. Čo sa 
týka parkovania vozidiel realizátorov stavieb, odporúčame ich na mestské parkoviská s režimom 
dlhodobé nočné, prípadne mimo parkovacej zóny. 

Zatvorené 

3920 

občan p. Mendel: žiada o úpravu výmolu na komunikácii Šmidkeho ulica pri BD 
č. 1, ktorý vznikol zrejme na úseku obnovy rekonštrukcie vodovodného alebo 
plynového potrubia 

Jaroš Roman, Ing. 

Oprava prepadu povrchu komunikácie bude zabezpečená s predpokladaným termínom realizácie  do 
konca augusta tohto roka. 

V procese - 
naplánované 

3921 

poslankyňa p. Gabrhelová: predkladá požiadavku z MŠ Šafárikova 11 týkajúcu 
sa športového ihriska pri ZŠ Východná (má ho k dispozícii aj EP Východná, MŠ 
Šafárikova 11). "Dávame do pozornosti defekty /diery v stredovom ihrisku/, kde 
chýbajú záklopky/ a je riziko úrazu pre deti. Ďalej  sú nutné smetné koše na 
ihrisku. Smeti a odpad sú častokrát na ploche ihriska, keďže ich nie je kde 
vyhodiť. Priebežne odpad  upratujeme v rukaviciach, aby sme sa mohli 
bezpečne a bez ujmy na zdraví pohybovať, či športovať na spomínanom mieste. 
Uvítali by sme a dúfame, že i žiaci z príslušnej ZŠ Východná, vychovávateľky zo 
Školského klubu ZŠ Východná a tiež návštevníci a športovci, ktorí využívajú v 
hojnej miere dané športové ihrisko, keby spomínané smetné koše boli v 
dohľadnej dobe umiestnené v jeho blízkosti. V neposlednom rade si dovoľujeme 
pripomenúť, že od septembra 2023 bola v rohu na ihrisku kopa zrezaného raždia 
a konárov vo veľkosti cca 5m krát 3 metre, ktoré je tam i aktuálne vo veľkosti 1m 
krát 3m...." 

Horňáčková Ľubica, Ing. 

Dve chýbajúce záklopky v stredovom ihrisku osadí v dohľadnej dobe pán školník zo ZŠ, Východná, 
aby sa predišlo úrazu. Kôpka raždia bola odstránená. Na parkovisku pri vstupnej bráne do školy 
máme umiestnené zberné nádoby na triedený odpad, taktiež sú pred CVČ v bezprostrednej blízkosti 
ihriska dva odpadkové koše, preto sme osadenie malých odpadkových košov považovali za 
neefektívne. V súčasnosti je pri informačnej tabuli pri vstupe na ihrisko umiestnený 120-litrový 
odpadkový kôš na kolieskach. Pri informačnej tabuli plánujeme osadiť pevný odpadkový kôš. 

Zatvorené 

3922 

občianka p. Kopuncová: sa pýta na možnosť zriadenia automatov na dobíjanie 
kariet MHD. Múdra Hana, Ing. 

Vzhľadom k možnosti dobíjania kreditu priamo u vodiča autobusu neuvažujeme v tejto chvíli budovať 
automaty na dobíjanie. Zriadenie takýchto automatov vyžaduje finančné prostriedky nielen na 
automat samotný, ale aj finančné prostriedky na osadenie automatu spolu s vybudovaním elektrickej 
prípojky a tiež navýšenie prevádzkových nákladov (údržba + personál). 

Zatvorené 

3923 

občianka p. Muráriková: sa pýta na možnosť využitia plochy pieskoviska na DI 
427 (Jána Halašu 16), ktoré je momentálne využívané len ako toaleta pre 
miestnych psov a mačky. Či by nebolo možné pieskovisko vysypať napr. 
zeminou a zasadiť tam kvety a pod. 

Jaroš Roman, Ing. 

MHSL má v pláne úpravu priestoru bývalého pieskoviska v tomto roku. V procese - 
naplánované 

 


